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كنوانسيونهايدوقلوبااقتصادايرانچهكارميكند؟
سيدياس��ر جبرائيل��ي تحليلگر مس��ائل اقتصادي و 
سياسي در صفحه شخصي خود در توئيتر درباره الحاق 
به كنوانسيون هاي پالرمو و CFT نوشت: حجم تجارت 
داخلي هشت ماهه98 بيش از 60 ميليارد دلار است. در صورت الحاق به 
كنوانسيون هاي دوقلو زيرساخت هاي حقوقي براي اجراي استانداردهاي 
FATF ايجاد خواهد ش��د و با توجه به تحريم هاي امريكا ايران بدون 

اينكه بتواند نفت بفروشد، تنها خواهد توانست غذا و دارو وارد كند. 
........................................................................................................................

تقسيمكاربينشهردارهايتهران!
مس��عود پيرهادي در صفحه ش��خصي خود در توئيتر درباره عملكرد 
قاليباف و حناچي در شهرداري تهران، نوشت: تقسيم كار بين شهردارها 
اين جوري است كه قاليباف خطوط مترو راه اندازي كرده حناچي هم به 
عنوان يک مسافر ازش استفاده مي كنه احتمالاً مشاورهاش هم تو مترو 

ميگن رقم بدهي رو ببر بالاتر. 
........................................................................................................................
برجستهسازيآشوبهاياخيرتوسطرسانههايغربي

يک فعال رسانه اي در صفحه ش��خصي خود در توئيتر درباره خبر دروغ 
رويترز و بازتابش در رسانه هاي غربي نوش��ت: عمليات رواني رويترز در 
مطرح كردن دروغ بزرگ هزارو500 كش��ته نوعي تل��ه اخذ واكنش از 
مقامات جمهوري اسلامي است و با رفت و برگشت هاي رسانه اي موضوع 
كشته شدگان آش��وب هاي اخير در افكار عمومي برجسته سازي كرده و 

روايت مغشوش و كاذب را به جامعه حقنه كنند. 
........................................................................................................................

كنايهسخنگويشوراينگهبانبهاظهاراتمكرون
عباسعلي كدخدايي، سخنگوي ش��وراي نگهبان در صفحه توئيتري 
خود نوش��ت: آقاي مكرون گفته استعمار گري يک اش��تباه  بزرگ و 
يک خطاي  فاحش بوده اس��ت. آيا آيندگان س��ؤال نخواهند كرد كه 
يک جانبه گرايي و تحميل تحريم هاي ظالمانه بر مردم ايران نيز خطاي 

فاحشي بوده است؟!
........................................................................................................................

باعاملتوقف۶سالهيكطرحملي،چهبايدكرد؟
سيدنظام الدين موسوي مدير مسئول سابق خبرگزاري فارس در صفحه 
شخصي خود در توئيتر درباره طرح ملي مسكن نوشت: آقاي روحاني 
امروز گفته دولت در طرح ملي مسكن با فرمول مشاركتي زمين رايگان 
و امكانات در اختيار مردم براي ساخت مسكن قرار مي دهد. اين فرمول 
همان مس��كن مهري اس��ت كه آقاي آخوندي آن را مزخرف ناميد و 
متوقف كرد. با عامل توقف شش ساله يک طرح ملي كه موجب نجومي 

شدن قيمت مسكن شد چه بايد كرد. 
........................................................................................................................

دعايزيباكلامبرايروحاني؟!
محمد ايماني تحليلگر مسائل سياسي و فعال رسانه اي 
در كان��ال ش��خصي خ��ود در تلگرام نوش��ت: آقاي 
زيباكلام گفته: »دع��ا كنيم خداون��د، روحاني را از 
تندروها نگيرد. لقب »گلگير« را به آقاي روحاني اعطا 
می نمايم چون هم��ه گِل و لاي سياس��ت ها و تصميمات نادرس��ت 
بخش هاي ديگر به ايشان پرتاب مي شود. خداوند ايشان را براي نظام 

حفظ كند تا كماكان همه مصيبت ها بر سرش ريخته شود.« 
به سبک استدلال زيباكلام بايد پرسيد او و ديگر حاميان روحاني، دعا 
مي كنند خداوند روحان��ي را از آنها بگيرد تا پاس��خگوي عملكرد وي 
نباش��ند يا برعكس، خداوند روحاني را از غرب گراها نگيرد كه راحت 

بتوانند همه دروغ و فريب ها و ناكارآمدي ها را گردن او بيندازند؟
روحاني كه ناگهان از آسمان نيفتاده، هميني هست كه بوده. گيريم كه 
امثال زيباكلام، سال92 روحاني را نمي ش��ناخته اند، سال96 هم او را 

نشناخته بودند كه در ستاد انتخاباتي وي فعال بودند؟!
ثالثاً اگر روحاني گلگير است، زيباكلام به طريق اولي گلگير در گلگير 
است كه از رأي به روحاني حمايت كرده، همان گونه كه طيف متبوع 
وي با اين حساب، به واسطه حمايت از امثال هاشمي و خاتمي، سرگرم 

گلگيري بوده اند!
معتقدم با وجود انگيزه ناسالم و فريبكارانه امثال زيباكلام، رفتار آنها در 
طول اين سال ها به علل مختلف عملًا در سبد نظام ريخته شده است، 

ولو قصد خلاف آن را داشته اند. 
اما آن انگيزه ناسالم چيست؟ زيباكلام 12خرداد 92 در توجيه حمايت 
از مرحوم هاشمي به روزنامه بهار گفت: »هاشمي به اپوزيسيون تبديل 
مي شود، حاكميت هم اين را مي بيند و مي گويد آشيخ اكبر بايد تكليفت 
را معلوم كني، از شما بهره برداري مي كنند و هل مي دهند تا چهره اي 
بسازند كه در مقابل نظام قرار بگيري. نهضت آزادي و سازمان مجاهدين 

انقلاب پشت سر كسي مي روند كه شنل اپوزيسيون به تن كند.« 
زيباكلام افزوده بود: »مهم نيست هاشمي چه مي كند. او يا مي تواند پا 
به پاي ما باشد يا نه. اگر حذف شد هيچ اتفاقي نمي افتد، اپوزيسيون يک 

شخصيت ديگر را درون نظام پيدا مي كند.«

سخنگويكميسيونامنيتمليمجلس:

اشتباه استراتژيك دولت، نگاه به غرب است 
اش�تباهاس�تراتژيكدول�تايناس�تكهن�گاهآنانب�هغرب
وبيبرنامگ�يوبيتدبيريش�انب�رايم�ردمملم�وساس�ت.
 سيدحس��ين نقوي حس��يني س��خنگوي كميس��يون امني��ت ملي 
و سياس��ت خارجي مجلس در گفت وگو با مهر، با اش��اره به نارضايتي 
مردم از نحوه عملكرد دولت، گفت: م��ردم انتظار دارند كه دولت براي 
حل مشكلات اقتصادي و معيشتي آنان برنامه هايي داشته باشد اما از 
آنجايي كه عملكرد دولت در اين زمينه نامطلوب اس��ت، بي برنامگي و 
بي تدبيري دولت براي مردم محرز و ملموس است و مردم انتقاد شديدي 
به وضعيت موجود دارند. وي افزود: در واقع يكي از علل اصلي نارضايتي 
مردم از دولت اين است كه چگونه نهادهاي حكومتي، نظامي و دفاعي 
مي توانند توسعه و پيشرفت داشته باشند اما دولت نمي تواند مشكلات 

اقتصادي و معيشتي مردم را حل و فصل كند. 
سخنگوي كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس خاطرنشان 
كرد: از آنجايي كه بخش هاي نظامي و دفاعي كشور در چارچوب ديگري 
عمل مي كنند، در كارشان موفق هستند چراكه آنان تمركز اصلي خود را 
روي توان داخلي كشور گذاشته اند اما در دولت برنامه جامع و عملياتي 
و همچنين مديريت جهادي براي برون رفت از مشكلات موجود وجود 
ندارد و به همين جهت م��ردم از عملكرد دولتمردان بس��يار ناراضي 
هستند. نقوي حسيني با تأكيد بر ضرورت توجه به ظرفيت هاي داخلي، 
افزود: دولت های يازدهم و دوازدهم با نگاه به غرب و كشورهاي خارجي، 
كار خودش را آغاز كردند و به اعتقاد بنده اين مسئله اشتباه استراتژيک 
آنان بود. وي تأكيد كرد: در واقع دولت ها از ابتدا فكر مي كردند كه گره 
مشكلات داخلي كشور در عرصه هاي بين المللي حل مي شود، بنابراين 
همه توان خود را براي ارتباط با غرب ب��ه كار گرفتند در حالي كه اين 
نگاه اشتباه بود چراكه مشكلات ما، داخلي و ماهيت آن اقتصادي است 
و دولتمردان بايد بدانند كه راه حل اين مشكلات، نگاه به غرب نيست 

بلكه بايد بر توان داخلي خودمان تكيه كنند. 
سخنگوي كميس��يون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس تصريح 
كرد: در واقع دولتمردان در اين دوره فكر مي كردند كه مش��كلات ما 
سياسي اس��ت و به همين جهت همه توان خود را براي ارتباط با غرب 
و مذاكره با آنان به كار گرفتند و وعده هاي بسيار زيادي به مردم دادند 
اما نه تنها گره هاي كشور باز نشد بلكه مشكلات اقتصادي و معيشتي 
بسيار زيادي براي مردم ايجاد شد و دولت هم هيچ برنامه اي براي حل 

اين مشكلات ندارد.

اولويتمارسيدنبهليستواحد
اس�توب�راييكپ�ارچهشدن   احزاب

مشكل�ين�داري�م.
»مجيد متقي فر« س��خنگوي جبهه پايداري انقلاب اس��لامي در 
نشست خبري كه صبح سه شنبه در محل خبرگزاري فارس برگزار 
شد، درباره رويكرد جبهه پايداري در انتخابات آتي مجلس شوراي 
اسلامي اظهار داشت: كساني بايد به مجلس بروند كه ديندار، آگاه 
و توانمند باشند. كسي كه نماز ش��ب خوان باشد ولي سواد نداشته 
باشد، كار را خراب خواهد كرد. ما امروز اگر به حضرت علي دسترسي 

نداريم، حضرت آقا كه هستند. 
متقي فر افزود: اگر مسائل حل شود، انتخاب بد نخواهيم داشت. اگر 
افراد خوب به مجلس بروند، حتي اگر از پايداري يک نماينده نباشد 
ناراحت نمي ش��ويم. به هيچ وجه نبايد قبيله گراي��ي و چيزي خارج 

از چارچوب اسلام باش��د. اگر راهي بهتر از اين وجود دارد، حاضريم 
بش��نويم. وي بيان كرد: برخي صحبت ها درباره جبهه پايداري دور 
از انصاف بوده و برخي افراد خود را منتس��ب به ما مي كنند. پايداري 
ضدوحدت نبوده و نيست. وحدت جزو فرايض دين است و بايد مبتني 
بر ش��اخص ديني باشد. س��خنگوي جبهه پايداري گفت: اولويت ما 

رسيدن به ليست واحد است و براي يكپارچه شدن مشكلي نداريم. 
متقي فر با بيان اينكه نبايد اصل ساختار نظام و ستون هاي آن تخريب 
شود، گفت: در اسلام فرض بر اين است كه اگر كسي بداند فردي از او 
شايسته تر باشد تا منصبي را بگيرد، بر او حرام است تا آن پست را بگيرد. 

الان رسيدن به منصب براي رس��يدن به ثروت است. برخي تخلفات 
نجومي است و اين همان خروج از ريل حقيقت و اسلام است. 

وي با اش��اره به س��لفي نمايندگان با فدريكا موگريني )مسئول 
سياست خارجي و امور امنيتي اتحاديه اروپا( و پايين آمدن شأن 
مجلس، تأكيد كرد: افراد بايد ابتدا متدين و پس از آن توانمند باشند 
و اين توانمندي بايد مرتبط به كار مجلس باشد. از سوي ديگر سن 
نماينده بايد به گونه اي باش��د كه تجربه داش��ته باشد و با مسائل 
حقوقي و بودجه اي آشنا باشد. سخنگوي جبهه پايداري خاطرنشان 
كرد: گفتمان اعتدال بر اين بود كه با غرب سازش كنيم و حالا به اين 

نتيجه رسيده اند كه امريكا چقدر بد است. نمي توان مردم را هيچ 
انگاشت، مردم در صحنه هستند و اگر مسئولان به صحنه نمي آيند، 

اين نشانه عدم آگاهي آنها از آرمان انقلاب است. 
ايرانيبودنازنظرامريكاجرماست

متقي فر تأكيد كرد: امريكا براي ما حق حيات قائل نيس��ت. ايراني 
بودن از نظر امريكا جرم است. بايد باور كنيم استكبار با اصل وجود ما 

مخالف است و بايد براي بودن، از 9دي استفاده كنيم. 
متقي فر با بيان اينكه كسي كه پيام 9دي ماه را درك نكند ضرر مي كند 
و از سوي مردم حذف مي شود، اضافه كرد: تبيين ابعاد 9دي ماه علاوه 
بر اينكه فرهنگ مقاومت را تقويت مي كند، يک نوع دفاع هم است. 
اين ظلم به مردم اس��ت كه حضور در حماس��ه 9دي ماه را پوشش 
نمي دهند ولي گاهي به يک سلبريتي )هنرمندان( بها مي دهند در 

حالي  كه بايد تلاش كنيم ريزشي در بدنه مردم اتفاق نيفتد.

متقيفردرنشستیخبریعنوانكرد

جبههپايداريدرانتخاباتوحدتشکنینمیکند

بارهاگفتهشدهاستكهدولتوجريانغربباور
داخليبرايتحميلFATFبهنظاماسلاميبه
همانشيوهوروشيعملميكنندكهازسال92
دربارهتوافقهس�تهايباغربعم�لكردندو
توانستندباقلبواقعيتهاياقتصادي-سياسي
كش�وربخشقابلتوجهيازجامع�هراباخود
همراهودرنهايتبرجامرابهكشورديكتهكنند.
در ط��ول هفت��ه و روزه��اي اخي��ر بس��ياري از 
رس��انه هاي حامي دولت با انتش��ار مصاحبه ها و 
گزارش هاي��ي پذيرش FATF را ب��ه هر قيمت 
ممكن يكي از ضرورت هاي اساسي كشور عنوان 
كرده و حتي به درج اخبار مخدوش درباره تصويب 
لواي��ح چهارگان��ه FATF در كميس��يون هاي 
تخصصي مجمع تش��خيص مصلحت نظام اقدام 
كرده اند ت��ا بلكه به واس��طه آن اعض��اي مجمع 
تشخيص مصلحت نظام را در عمل انجام شده قرار 
داده و مرحله ديگري از ديپلماسي سازش را وارد 

فاز اجرايي كنند. 
در يك��ي از نمونه هاي��ی ك��ه وابس��تگان به طيف 
 FATF غرب  باور كش��ور ب��ه گفت وگو راجع ب��ه
پرداخته ان��د مي توان به گفته هاي س��فير س��ابق 
ايران در آلمان اشاره كرد كه مدعي مي شود لوايح 
چهارگانه كنوانسيون مبارزه با تأمين مالي تروريسم 
عامل بقا و مجاري تنفس��ي ايران در فضاي تحريم 
است. علي ماجدي بيان مي كند: »FATF شرايط 
خاصي را براي الحاق ايران به اين گروه اعمال نكرده 
ك��ه مخالفان اين چنين ب��ه قيل و ق��ال افتاده اند. 
تنها دغدغه ه��اي FATF مبارزه با پولش��ويي و 
عدم پش��تيباني از گروه هاي حامي  تروريسم است 
كه اين م��وارد در ارتباطات مال��ي و بانكي تمامي 
 كشورهاي جهان لحاظ مي ش��ود.« وي همچنين 
ادامه مي دهد: »در اين ش��رايط است كه ما بايد به 
FATF بپيونديم، چراكه حتي كش��ورهايي چون  
تركيه و چين كه به  صورت محدود مراودات تجاري 
با ايران دارند هم حاضر نيستند اين وضعيت را ادامه 
دهند.« اين مقام سابق دستگاه سياست خارجه در 
ادامه هدف اصلي جريان فكري متبوع خود كه همان 
»ايجاد ه��راس در افكار عمومي نس��بت به عواقب 
اقتصادي چنين مسئله اي اس��ت« را اينگونه بيان 
مي كند: »نپيوستن به FATF يا هر پيمان و گروه 
بين المللي تنها به اعمال محدوديت هاي بيشتر به 
اقتصاد كش��ورمان دامن زده و به نوعي در راستاي 

خواست دشمنان ايران بوده است.«

ترساندنمردم؛كارآمدترينابزار؟
همانطور كه اشاره ش��د همراه سازي افكار عمومي با 
به  كارگيري تاكتيک هاي عمليات رواني و رسانه اي 
مهم ترين روش جريان غرب ب��ار داخلي براي ايجاد 
انعطاف در نظام اسلامي نسبت به مؤلفه هاي بديهي 
گفتمان انقلاب اس��لامي در عرصه سياست خارجه 
كشور اس��ت، كمااينكه قبل و بعد از انتخابات سال 
1392، رهبران و شخصيت ها و رسانه هاي اين طيف با 
تكرار اين مسئله كه مقاومت هسته اي در برابر غرب نه 
تنها گرهي از مشكلات كنوني كشور باز نخواهد كرد 
بلكه عامل افزايش فشارهاي اقتصادي و معيشتي به 
مردم است و چنانچه رويه سابق مذاكرت و نوع تعامل 
هس��ته اي با غرب ادامه پيدا كند نه تنها سفره مردم 
كوچک تر خواهد شد بلكه حتي احتمال حمله نظامي 

به كشور نيز افزايش دوچنداني خواهد يافت. 
تكرار دائمي و گسترده اين نكته كه سفره مردم با 
مقاومت هسته اي كوچک تر خواهد شد و احتمال 

حمله نظامي به كش��ور افزاي��ش خيره كننده اي 
خواهد يافت، در شرايط فعلي با ادبيات جديد تكرار 
مي شود به طوري كه دياكو حسيني، مدير برنامه 
مطالعات جهاني مركز بررس��ي هاي اس��تراتژيک 
رياست جمهوري در حمايت از FATF، با توسل 
به شيوه مرسوم جريان خودي، با فضاسازي  عليه 
جريان انقلابي و رويكرد عقلاني در عرصه سياست 
خارجه ض��رورت تصوي��ب لوايح الح��اق ايران به 
كنوانس��يون هاي پالرم��و و CFT را اينگونه بيان 
مي كند: »عدم تصوي��ب FATF منجر به تحريم 
همه مل��ت ايران مي ش��ود. در واق��ع ديگر تحريم 
افراد و اشخاص نيس��ت بلكه مليت ايراني را هدف 

قرار مي دهد.«
موافقتباFATFمشكلاتبيشتريبراي

كشورايجادميكند
ادع��اي دولتي ه��ا و حامي��ان تئوري س��ازش در 
عرصه سياس��ت خارجه در حالي اس��ت كه عباس 

مقتدايي نماينده دوره نهم مجلس شوراي اسلامي، 
 FATF در گفت وگو با فارس با اش��اره ب��ه موضوع
اظهار داش��ت: »اين موض��وع كه حض��ور ايران در 
س��ازمان هاي بين المللي مي تواند مؤثر باشد، مورد 
وفاق همگان نيست، اما اين موضوع كه به همراهي 
مجامع بين المللي با ايران براي رفع موانع و مشكلات 
كشور دلخوش باشيم، نوعي ساده انگاري در فضاي 
بين المللي اس��ت. س��ازمان هاي بين المللي به رغم 
توانمندي هاي��ي كه دارن��د، همچن��ان تحت نفوذ 
قدرت هاي عمده جهاني قرار دارند و ايالات متحده 
امريكا سال هاس��ت تلاش مي كند تا نفود خود را بر 

فضاي بين المللي حفظ كند.«
وي ادامه مي دهد: »اي��الات متحده امري��كا با در 
اختيار گرفتن بخش��ي از پس��ت هاي مديريتي در 
س��ازمان هاي اقتص��ادي و س��اختارهاي نظارتي 
بين المللي تلاش مي كند تا اقتدار همه جانبه خود را 
در سطح بين المللي افزايش دهد، البته در سال هاي 

اخير يک جانبه گرايي امريكا مخالفانی جدي دارد 
و در اروپ��ا، چين، روس��يه و برخ��ي از قدرت هاي 
نوظهور نظي��ر برزيل يا هن��د و امثال اينه��ا با اين 

يک جانبه گرايی مخالف هستند.«
 FATF« :وي در ادامه اينگونه اس��تدلال مي كند
ابزاري اس��ت كه در حال��ت ع��ادي مي تواند براي 
كشورهايي كه سلطه غرب را پذيرفته اند، كارآمدي 
داشته باشد، اما چون جمهوري اسلامي ايران سلطه 
غرب را نمي پذيرد و با نظ��ام موجود بين المللي كه 
يک جانبه گرايي امريكا يا حضور و ظهور ابرقدرت ها 
را پذيرفته است سر س��ازش ندارد، FATF براي 
كش��ور ما كارآمدي لازم را ندارد، بنابراين اگر وارد 
اين پيمانه بين المللي شويم، بيش از آنكه به دست 
مي آوريم، از دس��ت مي دهي��م.« مقتدايي اظهار 
داش��ت: كس��اني كه در داخل كش��ور به پذيرش 
رويكرده��اي ليبرالي و س��كولار اعتق��اد دارند، بر 
پذي��رش FATF اص��رار مي كنند و كس��اني كه 
رويكردهاي اصيل انقلاب اسلامي را مورد توجه قرار 
مي دهند، در پذيرش پيمان هايي كه مي تواند قدرت 
نرم جمهوري اسلامي را از بين ببرد، احتياط نشان 
داده اند و پذيرش چنين پيمان هايي را در راستاي 

منافع ملي و درازمدت كشور نمي دانند. 
پذيرشFATF؛بسترفشارهایحقوقي

واقتصادي
در حقوق بين الملل مادامي كه يک كشور تعهدات 
جديدي را به واس��طه پذيرش كنوانس��يون هاي 
جديد مي پذيرد، نه تنه��ا نمي تواند حقوق بديهي 
و مناف��ع ابتدايي خود را تامين كند بلكه بس��تري 
را براي افزايش فش��ارهاي حقوقي و اقتصادي به 
خود نيز فراهم مي كند؛ مسئله اي كه درباره بحث 
FATF آن هم بعد از  عضوي��ت ايران در برخي از 
كنوانس��يون هاي بين المللي طي شش سال اخير 

قابل تعميم است.
روش��ن تر از آفتاب اين مسئله اس��ت كه دستگاه 
ديپلماسي كشور بعد از پذيرش انبوهي از تعهدات 
جديد هنوز نتوانس��ته كف حقوقي را كه براي يک 
كشور در اساسنامه هاي كنوانسيون هاي بين المللي 
پيش بيني شده است، احيا كند و در مقابل فشارهاي 
بين المللي اقتصادي و سياس��ي را عليه كش��ور به 
صورت تصاع��دي افزاي��ش داده و همچنان مصر 
اس��ت تا در قال��ب قراردادهاي جديد ي��ا پذيرش 
كنوانس��يون هاي ديگر، تعهدات جديدي را براي 

كشور بتراشد!

ترساندن مردم برای انعطاف مقابل زياده خواهی غربی ها
جريانیداخليبرايتحميلFATFبهنظاماسلاميبههمانشيوهوروشيعملميكندكهازسال92دربارهتوافقهستهايباغربعملكرد

   چهره ها
آيتاللهمصباحيزدي:

کسیکهبصیرتندارد،نمیتواندمسئولیتبپذيرد
عقي�دهبن�دهنس�بتب�هرهب�رانق�لاباي�ناس�ت،اگ�ر
ش�بانهروزب�هخاط�رش�كرهمي�ننعم�تيعن�يرهب�ري
ام�امخامن�هاي،س�رب�هس�جدهبگذاري�م،ج�ادارد.
به گزارش فارس، آيت الله محمدتقي مصباح ي��زدي در ديدار جمعي 
از نمايندگان طلاب و فضلاي اس��تان هاي خراس��ان رضوي، شمالي 
و جنوبي، افزود: اصول نظام اس��لامي با نظام هاي ديگر كه در جهان 
حكومت مي كنند، تفاوت اساسي دارد و آن تفاوت در پذيرش مسئوليت 
به عنوان واجب شرعي است. وي اضافه كرد: اگر انسان بصيرت سياسي 
و اجتماعي لازم را نداشته باش��د، نمي تواند پذيرش مسئوليت كند، 
چراكه ممكن است برخلاف مصلحت نظر دهد. شايد مصلحت اقتضا 
مي كند، اگر كسي را اصلح يا مساوي مي داند، براي پذيرش مسئوليت 
و مقام اقدام نكند، احتياط اين است بنده اقدام نكنم و اولي اين است 
فلاني اقدام كند. گاهي امر سخت تر و بين واجب و حرام داير مي شود، 
آيا واجب است اين پست را احراز كنم يا ممكن است به دليل صلاحيت 

نداشتن، حضور فرد موجب تضعيف آن جايگاه باشد. 
آيت الله مصباح يزدي خاطرنش��ان كرد: پذيرش مسئوليت خبرگان 

رهبري امانت س��نگيني است 
و بايد از خداي متعال خواس��ت 
هركسي اين مسئوليت را قبول 
مي كند، در اين مس��ير گرفتار 
خطا نش��ود تا آبروي اين پست 
محف��وظ بمان��د. وي در بخش 
ديگري از س��خنان خود گفت: 
عقي��ده بنده نس��بت ب��ه رهبر 
انقلاب اين است، اگر شبانه روز 
به خاطر شكر همين نعمت يعني رهبري امام خامنه اي، سر به سجده 
بگذاريم، جا دارد، آن هم در زماني كه در پيشرفته ترين كشور دنيا از 
لحاظ علمي، نظامي و ثروت، نصف مردم دنبال محاكمه رهبرش��ان 
مي باشند و به استيضاح او قانع نمي شوند و از حضرت مسيح)ع( نابودي 
او را مي خواهند و مسخره اش مي كنند اما در چنين زماني خداي متعال 
به كشور و مردم چنين رهبري عنايت مي كند كه مردم حاضر هستند 

جانشان را سخاوتمندانه فداي ايشان كنند و ارزش دارد.

استاندارخوزستانعنوانكرد

ردپایبیگانگانومنافقیندراغتشاشاتاخیر
ادع�ايمط�رحش�دهدرب�ارهاينك�هاغتشاش�گرانآبان
ميخواس�تندح�وادثماهش�هرراب�اعس�لويهمرتب�ط
ومس�ئله»آرامك�و«راتلاف�يكنن�د،صح�تن�دارد.
غلامرضا شريعتي، استاندار خوزس��تان در گفت وگو با باشگاه 
خبرنگاران جوان، در واكنش به ادعاي مطرح شده درباره حوادث 
اخير ماهشهر گفت: ادعاي مطرح شده درباره اينكه اغتشاشگران 
آبان مي خواستند حوادث ماهشهر را با عسلويه مرتبط و مسئله 

»آرامكو« را تلافي كنند، صحت ندارد. 
استاندار خوزستان تأكيد كرد: در اغتشاش��ات اخير و حوادث 
ماهشهر و عسلويه عوامل بيگانه و منافقان حضور داشتند، اينكه 
بخواهند بگويند ايران در حمله به تأسيسات نفتي آرامكو دستي 
داشته ، اش��تباه اس��ت. ايران در حمله به آرامكو نقشي نداشته 
است. ش��ريعتي تصريح كرد: منافقان دخالت هايي در برخي از 
شهرها داش��ته اند، نمي خواهم تمام ناآرامي ها را متصل به اين 
موضوع كنم، قطعاً عده اي هم درباره مسائل اجتماعي معترض 
بودند  اما بيگانيگان خود در اين ح��وادث فعال بودند و مردم را 

تحريک مي كردند. 
او ب��ا بي��ان اينك��ه درب��اره 
اعتراضات ماهشهر سياه نمايي 
شده اس��ت، گفت: رسانه هاي 
بيگانه تمام ت��لاش خود را به 
موج سواري بر اعتراضات آبان 
ماه امس��ال معطوف كرده اند 
و حوادث ماهش��هر را پررنگ 
مي كنند، همچنين آمارهايي 
كه از كشته شدگان اين حادثه بيان مي كنند، كذب محض است. 
شريعتي اذعان كرد: اكنون بيش از 85درصد از دستگيرشدگان 
حوادث اخير آزاد شده اند. اس��تاندار خوزستان با بيان اينكه تير 
منافقان در اين حوادث به سنگ خورده است، گفت: مردم نقش 
مهمي در اداره و مديريت اين حوادث داشتند، بيگانگان بايد براي 
گفته ها و همچنين آمارهاي خود از كشته شدگان و زخمي ها سند 

داشته باشند و ارائه دهند.

   گزارش

مش�كلاتعظي�موكاره�ايعظيم�يروبهروي
ماس�تكهبايدباتوليدعلمونوآوريازپسآنها
بربياييمكهالبتهدنياهمبااينشيوهعملميكند.
به گزارش ف��ارس، محس��ن رضايي دبي��ر مجمع 
تشخيص مصلحت نظام در مراسم گراميداشت هفته 
پژوهش اظهار كرد: همه بايد تلاش كنيم و همان طور 
كه س��پاه در محور دفاع بوده و از اهميت بس��ياري 
برخوردار است، دانشگاه جامع امام حسين)ع( هم 
بايد پيشتازترين دانشگاه كشور در توليد علم و تعالي 
معنويت قرار بگيرد و به كشور خدمات شايسته ارائه 
كند. وي اظهار داشت: ما مشكلات زيادي در حوزه 
پژوهش و علم داري��م. همچنين با چارچوب هاي از 
پيش تعيين شده اي در اين حوزه ها روبه رو هستيم. 
ما نمي توانيم بدون منط��ق و روش هاي هدفمند، 

يک مبارزه علمي و جهاد علمي را                               با علوم و دانشگاه 
بش��ري آغاز كنيم. اين روحيه بلندپ��روازي را                               بايد 
منطقي كنيم و مبارزه مان همراه با علم باشد. دبير 
مجمع تشخيص مصلحت يادآور شد: امام راحل با 
يک سؤال پاسخ دار انقلابي به پا كرد و پرسش اين بود 
كه حكومتداري در عصر مدرن چگونه بايد باش��د؟ 
ايشان پاسخ دادند كه دين و مردم مي توانند دو ركن 
سياست جديدي باش��ند. اگر دين و مردم دست به 
دس��ت هم دهند، حكمراني جديدي به نام ولايت 
فقيه به وجود مي آيد و در نهايت مردم سالاري ديني 

تشكيل مي شود. 
رضايي بيان كرد: مشكلات عظيم و كارهاي عظيمي 

روبه روي ماس��ت كه بايد با توليد عل��م و نوآوري از 
پس آنها بر بياييم كه البته دنيا هم با اين شيوه عمل 
مي كند. وي افزود: انقلاب م��ا نمي تواند پيوندهاي 
غيرمنطقي با فلسفه و علم داش��ته باشد، بلكه بايد 
پيوندش طبيعي، ذاتي و واقعي باشد. اين مأموريت 
عظيم به عهده چه كساني است؟ دانشگاه خود را                               بايد 
براي چنين فضايي آماده كند و مقالات و كتاب هاي ما 
بايد در رقابت هاي بين المللي خود را                               به اثبات برسانند؛ 
يعني مقالات ما بايد به جهان برسد و با ديگر مقالات 
جهان رقابت جدي داشته باشد. ما بايد برتري علمي 

و فلسفه اي داشته باشيم. رضايي افزود: هويت يابي و 
بازگشت به هويت امروز در سياست وارد شده است. 
اگر اينجا صحبت از تحول مي كنيم، اين طور نباشد 
كه به تحولات دنيا توجه نكني��م. وي افزود: انقلاب 
سرآغاز عصر جديدي اس��ت و تنها نبايد در جنگ و 
جبهه ظهور و بروز داشته باشد، بلكه بايد در صحنه 

علم و دانش هم ظهور و بروز داشته باشد. 
دبير مجمع تشخيص مصلحت در پايان اظهار داشت: 
اگر مروري بر بياني��ه گام دوم و ابلاغي��ه مقام معظم 
رهبري داشته باشيم، متوجه مي شويم كه در اين بيانيه 
پس از تحليل هاي مفصل، ايشان هفت محور را                               مورد 
توجه قرار دادند كه اولين محور آن توليد علم و پژوهش 
است. اميدواريم دانشگاه جامع امام حسين)ع( با اين 

انگيزه بتواند در تحولات علمي پيشگام باشد.

خبـر

دبيرمجمعتشخيصمصلحتنظام:

مشکلاتباتولیدعلمونوآوریحلشدنیاست


